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超筍優惠，從未有過，你又豈容錯過！

3月份單一購買產品達指定分數，可享以下優惠，多買多送：

單一購貨滿	 160分	 315分

優惠產品	 半價一件	 免費一件

例一：475分，可得免費產品1件及半價購買產品1件。
例二：1400分，可得免費產品4件，連原有的3件天茶優惠，即共有7件優惠產品。

條款:
• 只限有效會藉會員
• 本地送貨 - 會員可用兩件免費產品，換1次免費送貨，訂單確定後將不可更改；
• 如送貨地址的樓宇沒有升降機直達送貨樓層或地下，第一層樓首兩箱免附加費，其後每箱每層為港幣$10；
• 優惠麗泰產品不適用於續會費, 入會費, 及助銷產品, 此外, 優惠產品不可獲得分數

條款：所有爭議，以麗泰香港之決定為準
Remarks: Lifestyles HK has all the right in final decision

SUPER INCENTIVE, NEVER BEFORE, YOU CAN’T MISS IT!
In March, if a single order reaches the specified points, you can enjoy the following 
discounts. The MORE you purchase, the MORE you will be rewarded:

Single order with points	 160 points	 315 points
Incentive products	 50% off 1 item	 FREE 1 item

Example 1 : 475 points, free product x 1 + 50% off product x 1 
Example 2 : 1400 points, free product x 4 + original free Intra x 3

Terms & conditions:
• Applicable to valid membership only
• �Local delivery - member can exchange from 2 units of free product to 	
1 free local delivery. Once the order is confirmed, it cannot be changed 
• �If there is no lift in the building, first 2 cases for the 1st floor is free 	
surcharge, thereafter there is surcharge $10 per case per floor
• No delivery for area that cannot be accessed by truck.
• �This offer does not apply on: Renewal Fee, Application Fee and Sales 	
Aids. These additional purchased items are not eligible for points

麗駿資訊麗駿資訊



產品售價調整
本公司產品自2008年3月起至今，15年來售價未有任何調整，皆因公司從控制成本方面下苦功， 

以不加價的情況下，達至收支平衡，但其間來貨及營運成本不斷上升， 
現迫不得已決定於2023年3月1日起調整產品售價如下:

感謝大家繼續對本公司的支持，我們會繼續秉持讓大家「每天活得更精彩」的理念， 
為大家提供優質的產品和服務。

PRODUCT PRICE ADJUSTMENT
Our prices have not changed in the last 15 years – since March 2008 – as we have done our best 

throughout the years to control all associated costs. However, due to the rise in costs for operation, 
transportation, etc., we are forced to adjust our prices as follows – effective 2023 March 01st:

Thank you for your continued support! We will continue to provide  
quality products & services so that you can Live Better. Every Day! 

產品 調整後售價

天茶水 / 丸            $350- 每瓶
能采加強版 $250- 每瓶
心鈣健 $350- 每瓶
快纖營                            $300- 每瓶
銷售文件 $300-
入會費 $300-
績會費 $150- 每年

Product 調整後售價

Intra liquid / caps            $350- per bottle
NutriaPlus $250- per bottle
CardioLife $350- per bottle
FibreLife                            $300- per bottle
Sales aids $300-

Application fee $300-
Renewal fee $150- per year
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全方位的中港澳運輸服務，實有一區適合你。
DELIVERY SERVICE TO CHINA, HONG KONG & MACAU
麗泰香港的領袖、直銷商及用家，遍佈中國、香港及澳門，因此，麗泰提供中港澳優質

實惠的運輸服務，以方便各領袖及直銷商將天茶安全、方便及快捷地送抵指定地點。

	 中國 CHINA
產品：天茶水
Product: Intra Liquid
送往地區 : 全國, 運費 :首支HK$100 其後每支HK$30 每9支後, 運費由首支起再計
(已包內地報關及稅項事宜，必需提供收貨人護照或內地身份證正背面)
To all region in China, Fee: 1st btl HK$100; 2nd btl & after HK$30 per btl; after 9 btls, fee will be counted from the  
1st bottle again (include custom clearance & excise; pls provide passport or front & back of the receiver’s China ID)

產品：丸類產品 - 天茶丸、蔬果丸、快纖營、心鈣健 （每10樽丸）
Product : Capsule – Intra capsule, NutriaPlus, FibreLife & CardioLife (every 10 bottles) 
送往地區 : 全國      	 運費 : HK$170- (已包內地報關及稅項事宜，必需提供收貨人護照或內地身份證正背面)
To all region in China        Fee : HK$170-
(include custom clearance & excise; pls provide passport or front & back of the receiver’s China ID)

# 貨物到達需時14至21個工作天不等  Delivery in 14 – 21 working days

	 香港 HONG KONG
產品 (天茶水)	 九龍區	 新界區	 香港島區	 馬灣/東涌	 愉景灣

Product (Intra liquid)	 Kowloon	 N.T.	 HK Island	 Ma Wan/	 Discovery Bay
	 	 	 	 Tung Chung

1箱 (case)	 $150-	 $150-	 $150-	 $150-	 $200-

2箱 (cases)	 $200-	 $200-	 $200-	 $200-	 $250-

3 – 10箱 (cases)	 $200-	 $300-	 $250-	 $300-	 $450-

不足1箱的運費更經濟，請向職員查詢  Please enquire charge for delivery less than 1 case

	 澳門 MACAU
只限天茶水及天茶丸 (Only Intra liquid & Intra capsule)

產品 Product	        	 	 	 	 澳門及氹仔 Macau & Taipa	 路環/威斯汀 Coloane/Westin

首兩箱天茶水 Intra liquid first 2 cases	 	 	 $188-	 	 	      	 $218-

其後每箱 afterwards each case	 	 	 	 $72-	 	 	      	 $72-

每16樽天茶丸 Intra capsules every 16 bottles   	 	 $100	 	 	      	 $130-

# 送貨需時約7個工作天 Delivery in 7 working days


